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Midsommarkransen har på några år förlorat tre naturisbanor för barn/ungdom vilket mången 

förälder beklagar. Det rör sig om Västbergaskolans IP, numera belagd med konstgräs, 

Bollplanen i Enbackens park och den större plana gräsytan i Enbacken som förutom en 

mindre naturisbana vintertid även hade en slängkälke uppmonterad. 

 

I Fruängen har även möjligheten för allmänheten att åka skridskor begränsats genom att den 

konstfrusna isbanan numera täcks av en tältkonstruktion samt att ishockeyträning tar all åktid 

i anspråk. Av de två befintliga öppna idrottsplatserna i Fruängen har den ena konstgräs och 

den andra grus.  

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar vi att man undersöker möjligheterna: 

 

att spola naturis på plan yta i Svandamsparken, 

att montera slängkälke på resterande plan yta i Enbacken, 

att spola naturis på grusbelagd idrottsplats i Fruängen. 

 


